
Årsberetning E-Sport Grindsted 2019 
 

 

Året har budt på både op og ned ture. 

Vores udvalg har været ramt af afgang, hvilket også har gjort at vi ikke har nået de mål vi havde sat os for. 

Vi har dog lige for nydeligt fået tilgang af 1 nyt udvalgsmedlem, Tatiana som events ansvarlig. 

Vi har derudover deltaget i Gymnastik foreningens arrangement ”halløj i hallen” i løbet af året. 

Der er etableret et godt samarbejde med Sørby E-sport som ofte spiller venskabskampe med Overwatch 

holdet. 

E-sport Grindsted tog til DNP i Magion med en del medlemmer og det var en rigtig god oplevelse, vi fik ros 

af forældrene for intiativet.  

Vi har ærgret os meget over at de to trænere vi sendte på træner kursus kort efter valgte at forlade 

foreningen. 

Jens har dog også været sendt på kommunikations kursus af kommunen hvor han har fået nogle metoder til 

at hjælpe med kommunikationen internt i udvalget. 

Vores største udfordring fremadrettet er at finde folk til at hjælpe i foreningen og give en hånd med 

dagligdags styring. 

 

Medlemsstatistik. 

Vi afsluttede 2019 med ca 45 medlemmer, vi kunne klart mærke på medlemmer og forældre at de var 

trætte af de It og Netværks problemer vi havde sæsonen inden. 

 

Computer problemstillinger: 

Vi har for lidt plads på Hard Diskene hvilket gør at vi oplever at vores spil er afinstalleret pga. at andre vil 

have et andet spil installeret. Samt er det svært at følge med nye spil når der realistisk ikke er plads til dem 

på maskinerne. 

 

 


